



Hong Kong Art School

November 10 · 🌐

【展覽開幕】Social Transformations—香港藝術學院及澳洲皇家墨爾本理工大學合作二十週年校友誌慶展今日(10/11)正式開幕! 參與是次展覽的藝術文學士和藝術碩士畢業校友與各方嘉賓友好齊集香港藝術中心包氏畫廊見證盛事, 開幕禮後並隨即舉行了藝術家講座: Making Meaning - Pedagogy for the Expanding Scope of Art Practice, 讓我們從相片中回顧今日盛況!

要親身觀賞精彩作品及參與其中, 不要錯過由11/11-28/11的展出的"Social Transformations"和17/11(星期六)與藝術相關的分享會!

展覽及藝術家講座詳情 (只有英文版):

<http://www.hkas.edu.hk/.../social-transformations-an-exhibiti...>

【Happy moments @ Pao Galleries】The grand opening of Social Transformations – an exhibition celebrating 20 years of partnership between RMIT University and Hong Kong Art School was just held today (10/11)! The participating alumni-artists who are all graduates from the Bachelor of Arts (BAFA) and/or Master of Fine Art (MFA) programmes, shared their joy with the guests at Pao Galleries, lifted the curtains of this commemorative exhibition. The first forum of the exhibition – "Making Meaning - Pedagogy for the Expanding Scope of Art Practice" held right after the opening was also a success! Let's go through the photos for a recap! Interested in this? Visit our show from 11-28 Nov, and join our next Forum on 17/11!

More details of the exhibition and forum activities:

<http://www.hkas.edu.hk/.../social-transformations-an-exhibiti...>

#hongkongartschool #hongkongartcentre #socialtransformations #rmit #FineArt #graduationshowcase #visualarts #藝術文學士 #bachelorofartsfineart #藝術碩士 #畢業展 #MFA #包氏畫廊 #AlumniNetwork #HKASxRMITChapter #香港藝術學院 #香港藝術中心 #澳洲皇家墨爾本理工大學 #Painting #Ceramics #Photography #Sculpture #繪畫 #陶藝 #攝影 #雕塑 #當代藝術 #gallery #exhibition #視覺藝術



👍 27

6 Shares